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Spørgsmål nr. S 417 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til:  

Dato: 5. december 2019 

Stillet af: Liselott Blixt (DF)  

Hvad er ministerens holdning til, at vi i Danmark indfører en dispensation 

for frosne æg, så man kan beholde dem længere end 5 år?  

(Spm. nr. S 417). 

Begrundelse 

En sådan dispensation kunne tilgodese nogle af de par, hvor det har taget 

lidt tid før det lykkedes at få et barn, og som stadig har frosne befrugtede 

æg, men lige skal over en fødsel og et nyt barn, men som gerne vil have et 

barn mere. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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